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Микрюков В.А. Пределы аналогии в механизме ответственности за нарушение акционерного соглашения
Автор показывает тенденции практики судебного вторжения в корректировку установленного сторонами акционерного соглашения размера ком-

пенсации за его нарушение, подвергает критической оценке возникшую в связи с этим нестабильность и непредсказуемость данных корпоративных от-

ношений и предлагает пути устранения неопределенности правовых норм, регулирующих пределы публичного вмешательства в сферу частных интересов. 
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Mikryukov Viktor A., Assistant Professor of the Department of Entrepreneurial and Corporate Law of the Kutafin Moscow State Law University (MSAL), Attorney 

of the Perm United Regional Bar Association, Candidate of Legal Sciences. Limits of Analogy in the Mechanism of Liability for Shareholder Agreement Violation
Author demonstrates trends for practicing judicial intervention in correction of amends for breach of shareholders agreement, set by the parties to this agreement, 

gives critical evaluation to instability and unpredictability of corporate relationships, created as a result, and proposes ways to eliminate uncertainty of legal norms 

governing limitation of public intervention into the field of private interests.
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